
Protokół nr 6/2019 z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice 
z dnia 18.03.2019r. 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Marzena Reclaf - przewodnicząca komisji. 

2. Herbert Rosin - wiceprzewodniczący komisji 

3. Maria Bachan - członek komisji 

4. Wiesław Keller - członek komisji 

5. Mariola Szyca - członek komisji 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

3. Analiza wykazu projektów inwestycyjnych i ważnych pozwoleń na budowę. 

4. Pozostałe opinie komisji. 

Ad. 1 

Przewodnicząca komisji- Marzena Reclaf dokonała otwarcia posiedzenia Komisji Budżetu 
i Rozwoju. Stwierdziła prawomocność posiedzenia, obecni byli wszyscy członkowie komisji. 

Ad. 2 

Przewodnicząca komisji Marzena Reclaf przedstawiła porządek posiedzenia komisji, który 
został przyjęty jednogłośnie (5-za). 

Ad. 3 

Zgodnie z planem pracy komisja przeprowadziła analizę projektów i ważnych pozwoleń na 
budowę. W wykazie jest 40 zadań do realizacji. Wartość kosztorysowa 36 zadań wynosi 
47 953 879,88 zł brutto. Biorąc pod uwagę wzrost cen rynkowych usług budowlanych należy 
założyć, iż kwota ta na dzień dzisiejszy jest znacznie wyższa. Pozostałe 4 zadania nie mają 
określonej wartości z uwagi na wykonanie części inwestycji i potrzebę ich aktualizacji 
kosztorysów. Biorąc pod uwagę wysoką wartość realizacji inwestycji niemożliwe jest 
wykonanie w całości. Cześć z nich traci ważność już w 2019 roku. Zgodnie z prawem 
budowlanym pozwolenie na budowę ważne jest 3 lata. 

W związku z tym wnioskujemy o przedstawienie wykazu pracownikom zajmującymi się 
pozyskiwaniem środków zewnętrznych, w celu uzyskania informacji czy istnieją możliwości 
dofinansowania zewnętrznego na część inwestycji zawartych w wykazie. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie (5-za, 0-przeciw, O-wstrzymujących się). 



Ad. 4 

Ze względu na brak możliwości finansowych komisja wydała opinię negatywną w sprawie 
zakupu agregatu (pismo nr ZKK.7021.3.2019). W sytuacji awaryjnej może zostać 
wykorzystany mobilny agregat prądotwórczy, który jest na wyposażeniu referatu 
Komunalnego. Kwestia postawienia lampy przy ul. Słonecznej będzie rozpatrywana pod 
koniec roku budżetowego. Na dzień dzisiejszy nie ma dodatkowych środków na oświetlenie 
(5-za). Jednocześnie informujemy, że jest gotowy projekt budowy ulicy Krótkiej i Słonecznej 
w miejscowości Cewice wraz z budową oświetlenia ulicznego. 

W sprawie pisma nr ZKK.7021.4.2019 komisja wydała opinię negatywną (5-za). 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Rozwoju 
/O / 0 

Marzena Reclaf 


